
Oświadczenie złożone 

przez senator Jadwigę Rotnicką 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka oraz do minister środowiska 

i klimatu Anny Moskwy 

Szanowni Państwo! 

11 czerwca 2021 r. na terenie województwa podkarpackiego odbyła się konferencja prasowa z udziałem 

przedstawicieli państwowych spółek, którzy zapewnili, że spółki są gotowe do budowy ważnego dla bezpie-

czeństwa ludności zbiornika retencyjnego Kąty-Myscowa. 

W związku z tym, że od tego wydarzenia minęło już ponad rok, chcę uzyskać odpowiedź na poniżej sfor-

mułowane pytania. 

1. Jakie kroki w przedmiotowej sprawie poczyniono od czasu konferencji prasowej z czerwca 2021 r.? 

2. Czy uwzględniono budowę zbiornika w projekcie budżetu na rok 2023? 

3. Czy w związku z obietnicą budowy zbiornika można już poznać datę rozpoczęcia budowy? 

4. Czy odbyły się, a jeśli tak, to z jakim skutkiem, konsultacje społeczne? 

5. Ile terenu pod inwestycję znajduje się w rękach Skarbu Państwa oraz jaki będzie koszt wykupu terenu 

pozostającego w rękach prywatnych? 

Jadwiga Rotnicka 
 


